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Obóz przygotowawczy w Riscone dobiegł końca. Zespół wyjechał już do

Innsbrucka, skąd przyleci do Rzymu. Giallorossi zakończyli przygotowania

w Riscone remisem z tureckim Bursaspor. Oto, co powiedział po meczu

Rudi Garcia.

 

- Dla Tina nie było dziś łatwym grać na tej pozycji. To była jednak interesująca

próba, gdy nie miałem De Rossiego i Strootmana.

Epizod z Tottim, który zostawia karnego Osvaldo nie zdarza się codziennie.

To pokazuje, że cała drużyna jest z nim. Chciałbyś Osvaldo w swoim

zespole w przyszłym sezonie?

- Osvaldo jest wielkim napastnikiem, nie ma wielu takich jak on. Poza tym ma

charakter i talent, preferuję takich graczy. Jego charakter powoduje, że robi głupie

żarty, to rzeczy, których nigdy nie powinien robić. Moim zdaniem zrobił źle, jednak

ciężko jest, gdy otrzymujesz obelgi. Roma będzie silniejsza z Osvaldo.

 

Rozmawiałeś ostatnio z Osvaldo? Uważasz, że poprzez dialog jesteś w

stanie z nim sobie poradzić?

- Rozmawiał ze wszystkimi graczami drużyny, jednak rozczaruję was, to, o czym

rozmawiałem z moimi zawodnikami zostaje między nami. Rozmawialiśmy już dosyć

dużo o Osvaldo, myślę, że to miejsce, aby rozmawiać o meczu, w którym zespół

walczył ze zmęczeniem, jednak jest to pozytywna rzecz.

Wystawiłeś Pjanica na rozegraniu w meczu ze słabszym zespołem, a

Jedvaja z jakościowym. Uważasz, że De Rossi może tam grać z każdym

rywalem?

- To pozycja, na której musimy być bardzo dobrzy w pomocy defensywie i

wyprowadzaniu piłki. Tin jest graczem bardziej defensywnym, grał dziś, gdyż rywal

jest bardzo do przodu w przygotowaniach, ponieważ za dziesięć dni będzie grał w

europejskich pucharach. Miralem grał na tej pozycji przeciwko drużynie, przed którą

nie trzeba było się bronić. De Rossi może robić obydwie te rzeczy.

 

W pierwszej połowie Castan zszedł z powodu problemów z rozgrywaniem

piłki z czy innego?
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- Nie, w rzeczywistości Romagnoli jest kontuzjowany i zdecydowaliśmy się, żeby

każdy środkowy obrońca będzie grał 60 minut. Ale to prawda, że prosiłem graczy,

aby piłka chodziła szybciej, dużo szybciej niż dzisiaj.

 

Jak ocenisz Skorupskiego? Jest gotowy czy musi się uczyć?

- Ma wielki talent, ale jest jeszcze bardzo młody. Potrzebuje czasu i pracy nad

niektórymi aspektami, ale ma już cechy klasowego bramkarza. Mamy szczęście, że

możemy liczyć na Lobonta, który może mu pomóc.

 

De Rossi może być reżyserem w tej Romie czy grać bardziej ofensywnie?

Jak zagrał Benatia?

- Benatia jest trochę w tyle z przygotowaniami, miał mały problem w ostatnich

dniach. Jest nieco spóźniony w porównaniu do kolegów, jednak już doceniamy jego

jakość w pojedynkach dwójkowych i wyprowadzaniu piłki. Jeśli chodzi o De Rossiego,

zależy od systemu gry, w 4-3-3 jest idealny na środek. Jest wszechstronnym

pomocnikiem, nie ma problemu.

 

Jaki system gry lubisz najbardziej?

- Obydwa są interesujące i mogą stwarzać problemy rywalom. Będziemy decydować

również w oparciu o rywala. Zarządzaliśmy dziś czasem gry, gdyż ciężko

pracowaliśmy i ważnym jest nie odnieść kontuzji.
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